## 聖徒交通

#### **Announcements**

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們,願您在 這裡與我們同享神家的愛與交通。
  - We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士,一同來到 主寶座前敬拜與祈求。
  - May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、今年冬令會將在本週五開始,信息將以「**來罷、我們重 建耶路撒冷的城牆**」(尼 2:17)爲主題,請您向陳碧秋姊 妹領取大會手冊.

The topic of 2005 Winter Conference is "Come, let us rebuild the wall of Jerusalem!". Please get your conference handbook today.

日期 Dates: 12 / 30 / 05 (五) 至 01 / 01 /06 (日)

地點 Location: Forest Home Lakeview

40000 Valley of the Falls Dr., Forest Falls, CA 92339

- 信息: 1. 城牆與分別 Wall and Separation
  - 2. 城牆與保護 Wall and Protection
  - 3. 城牆與彰顯 Wall and Manifestation

分組交通: 1.家庭生活的建造 2.音樂服事的建造 講員: 梁家聲, 王羅碧桃, 梁殷宗宣, 溫高芬芬

Speakers: Fandy Ku, Darlene Simon, Timothy Liang

四、若您無法全程參加此次特會,請您在 2006 年第一個主日(一月一日)來 Lakeview 營地一同敬拜.

If you can not attend this Winter Camp full time, please do come to Lakeview to worship together on the first Sunday of year 2006.



# 聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會

**Christian Assembly of San Gabriel Valley** 



#### 主日敬拜聚會

#### **Sunday Worship**

10:00a.m. 壁餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m.

信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

#### 週二禱告聚會

#### **Tuesday Prayer Meeting**

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

#### 週五讀經聚會

#### **Friday Bible Study Meeting**

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768 Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

> Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288 Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢·這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地·見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

#### 二〇〇五年十二月二十五日

### 主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會: 沈保羅,錢弘

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二19)

#### 二、信息聚會:

領詩:敬拜B組(99) 翻譯:梁殷宗官

信息:顧志成

主題:聖誕禮物的給與受

約 1:14 道成了肉身、住在我們中間、充充滿滿的有恩典有真理。 我們也見過他的榮光、正是父獨生子的榮光。

- 約 1:17 律法本是藉著摩西傳的、恩典和真理、都是由耶穌基督來 的。
- 約 3:16 神愛世人、甚至將他的獨生子賜給他們、叫一切信他 的、不至滅亡、反得永生。
- 太 2:1 當希律王的時候、耶穌生在猶太的伯利恆·有幾個博士從 東方來到耶路撒冷、說、2 那生下來作猶太人之王的在那 裏·我們在東方看見他的星、特來拜他。
- 太 2:10 他們看見那星、就大大的歡喜。11 進了房子、看見小孩 子和他母親馬利亞、就俯伏拜那小孩子、揭開寶盒、拿黃 金乳香沒藥爲禮物獻給他。
- 太 26:6 耶穌在伯大尼長大痲瘋的西門家裏、7 有一個女人、拿著一玉瓶極貴的香膏來、趁耶穌坐席的時候、澆在他的頭上。8 門徒看見、就很不喜悅、說、何用這樣的枉費呢・9 這香膏可以賣許多錢、賙濟窮人。10 耶穌看出他們的意思、就說、爲甚麼難爲這女人呢·他在我身上作的、是一件美事。11 因爲常有窮人和你們同在·只是你們不常有我。12 他將這香膏澆在我身上、是爲我安葬作的。13 我實在告訴你們、普天之下、無論在甚麼地方傳這福音、也要述說這女人所行的、作個記念。
- 一、神愛世人所給最偉大禮物
- 二、從至高降生最有價值的禮物
- 三、滿足神和人最實在的禮物

#### December 25, 2005

#### **SUNDAY WORSHIP**

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Joseph Chien "Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

#### **MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Worship B Team Interpreter: Michelle Liang

Message: Fandy Ku

# Sermon: THE GIVING AND RECEIVING OF THE GIFT OF CHRISTMAS

- Joh 1:14 The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the One and Only, who came from the Father, full of grace and truth.
- Joh 1:17 For the law was given through Moses; grace and truth came through Jesus Christ.
- Joh 3:16 "For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.
- Mt 2:1 After Jesus was born in Bethlehem in Judea, during the time of King Herod, Magi from the east came to Jerusalem 2 and asked, "Where is the one who has been born king of the Jews? We saw his star in the east and have come to worship him."
- Mt 2:10 When they saw the star, they were overjoyed. 11 On coming to the house, they saw the child with his mother Mary, and they bowed down and worshiped him. Then they opened their treasures and presented him with gifts of gold and of incense and of myrrh.
- Mt 26:6 While Jesus was in Bethany in the home of a man known as Simon the Leper, 7 a woman came to him with an alabaster jar of very expensive perfume, which she poured on his head as he was reclining at the table. 8 When the disciples saw this, they were indignant. "Why this waste?" they asked. 9 "This perfume could have been sold at a high price and the money given to the poor." 10 Aware of this, Jesus said to them, "Why are you bothering this woman? She has done a beautiful thing to me. 11 The poor you will always have with you, but you will not always have me. 12 When she poured this perfume on my body, she did it to prepare me for burial. 13 I tell you the truth, wherever this gospel is preached throughout the world, what she has done will also be told, in memory of her."
  - I. The Greatest Gift
  - II. The Most Valuable Gift
  - **III.** The Most Practical Gift